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Commissie  
Financiën en Algemene Zaken 
 

Conceptverslag commissievergadering Financiën en Algemene Zaken van 29 november 2023 

 

Aanwezig: de heren Mooijman (voorzitter), Bartelds (portefeuillehouder) Bos, De Graaf,  

                   Visser en Wortelboer 

                   de heer Bolding, controller (secretaris)  

                   mevrouw Ampak, bestuurs- en managementassistent (verslag) 

 

Afwezig:      

 

 

1. Opening  

 

De heer Mooijman opent de vergadering van de commissie Financiën en Algemene Zaken (FAZ) en 

heet eenieder welkom.  

 

 

2. Mededelingen 

 

Er zijn geen mededelingen. 

   

  

3. Verslag vergadering d.d. 1 november 2023 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

   

4. Agenda vergadering algemeen bestuur d.d. 13 december 2023  

 

De agenda wordt voor kennisgeving aangenomen.  

 

     

5. Werving en selectie secretaris-directeur  

 

De heer Mooijman licht toe dat de fractievoorzitters betrokken zijn geweest bij de voorbereiding voor 

het opstellen van dit bestuursvoorstel.  

 

Bevindingen  

De commissie neemt kennis van het voorstel om: 

 - in te stemmen met het concept-functieprofiel secretaris-directeur waterschap Hunze en Aa’s; 

-  in te stemmen met de (vervolg) procedure werving en selectie secretaris-directeur  

   waterschap Hunze  en Aa’s; 

-  de bestuurlijke selectiecommissie te laten bestaan uit mevrouw Inge Eshuis en de heer  

   Jakob Bartelds namens het dagelijks bestuur en de dames Gea Hoving en Hermien Plas en de heer        

   Jasper Boter namens het algemeen bestuur. 

   

 



2 

 

6. Delegatiebesluit 2024  

    

De heer Bartelds licht toe dat als gevolg van een aantal wetswijzigingen zoals onder andere de 

Omgevingswet het delegatiebesluit moet worden geactualiseerd.  

 

De heer Wortelboer vraagt naar aanleiding van het bestuursvoorstel; Beschrijving en onderbouwing/ 

oplossing/plan en eventuele alternatieven (pagina 2) of de verandering met betrekking tot de cao 

financiële gevolgen heeft. 

De heer Bartelds antwoordt dat er geen financiële gevolgen zijn.  

 

Bevindingen  

De commissie neemt kennis van het voorstel om: 

- het Delegatiebesluit 2024 vast te stellen en deze in werking laten treden op 1 januari 2024; 

- het Delegatiebesluit 2014 in te trekken. 

 

 

7. Toestemming tot wijziging van de gemeenschappelijke regeling Noordelijk Belastingkantoor  

    (GR NBK)  

 

De heer Bartelds licht toe dat, in verband met de wetswijziging rondom gemeenschappelijke 

regelingen, deelnemende organisaties formeel gezien toestemming moeten verlenen voor de wijziging 

van een gemeenschappelijke regeling. 

 

Bevindingen  

De commissie neemt kennis van het voorstel om: 

- toestemming te verlenen tot wijziging van de GR NBK; 

- de GR NBK te informeren over het toestemmingsbesluit tot wijziging van de GR NBK. 

 

 

8. Vorm en structuur voortgangsgesprek dijkgraaf  

  

De heer De Graaf merkt op dat ook dit bestuursvoorstel in de voorbereiding besproken is met de 

fractievoorzitters. 

 

Bevindingen  

De commissie neemt kennis van het voorstel om: 

- de concept verordening Voortgangsgesprekken met de dijkgraaf van het waterschap  

  Hunze en Aa's 2023 vast te stellen; 

- de commissie 2024 te laten bestaan uit loco-dijkgraaf mevrouw Inge Eshuis, de dames  

  Tanja Beuling en Gea Hoving en de heren Jos Schaafsma en Johnny de Vos. 

 

 

9. Aanvraag voorbereidingskrediet aanleg persleiding RWZI Scheve Klap – RWZI Delfzijl  

 

De heer Bos vraagt of er een duidelijke overweging is geweest om de RWZI in functie te houden en of, 

gelet op de huidige voortgang en wijziging, deze nog steeds actueel is. 

De heer Bartelds licht toe dat overwogen is RWZI Scheve Klap in functie te houden of niet. De RWZI 

wordt in gebruik gehouden zo lang als het functioneren nog mogelijk is.  
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De heer Bolding vult aan dat de afweging inderdaad is om de RWZI in stand te houden zo lang als het 

kan. Dit heeft te maken met de omvang en de staat van onderhoud van de RWZI. Het aanleggen van 

de persleiding is een beheersmaatregel om te zorgen dat op het moment dat reparatie niet meer 

mogelijk is snel geschakeld kan worden.  

De heer Bos vraagt naar aanleiding van het bestuursvoorstel; Voorgeschiedenis/eerdere 

besluitvorming/beheerplan (pagina 3) wat de kosten zijn voor of het uit handen geven van de 

verwerking aan een ander waterschap. 

De heer Bartelds geeft aan dat het lijkt dat er (wel eens) meer betaald moet worden voor zuiveren 

over de grens. Dit is echter niet altijd het geval.  

 

De heer Wortelboer merkt naar aanleiding van het bestuursvoorstel; Voorgeschiedenis/eerdere 

besluitvorming/beheerplan (pagina 3) op dat er een studie en onderzoeken zijn geweest en vraagt of 

deze nog up to date zijn en nu worden meegenomen. Of moet er opnieuw een studie en onderzoeken 

worden gedaan. 

De heer Bolding geeft aan dat de beschikbare informatie opnieuw meegenomen wordt en daar waar 

nodig zal studie/onderzoek geactualiseerd worden. 

 

De heer Wortelboer merkt naar aanleiding van de genoemde koppelkans inzake bufferstroken langs 

perceelranden op pagina 5 van het bestuursvoorstel (onder Project ambities; 2 Ecologie) op dat er wel 

gezorgd moet worden dat er geen extra kosten worden gemaakt. 

De heer Bartelds geeft aan dat, voor zover dit al niet is gedaan, de opmerking meegenomen wordt.  

 

Bevindingen  

De commissie neemt kennis van het voorstel om een voorbereidingskrediet van € 150.000,- 

beschikbaar te stellen voor de voorbereidingskosten ten behoeve van de aanleg van een persleiding 

van de RWZI Scheve Klap naar de RWZI Delfzijl, het aansluiten van de persleiding op de RWZI 

Delfzijl en het upgraden van de achterliggende rioolgemalen of de bouw van een boostergemaal. 

 

 

10. Rondvraag  

 

De heer Visser merkt op dat hij naar aanleiding van de vraag vanuit de commissie FAZ om inzage in 

een gespecificeerde kostenopgave van een voorbereidingskrediet deze inmiddels heeft doorgenomen 

bij het bestuurssecretariaat en geeft aan dat de inzage informatief is geweest en dankt de organisatie 

voor deze mogelijkheid. 

De heer Bartelds geeft aan dat het goed om te horen is dat inzage in de behoefte voorziet.   

 

 

11. Sluiting  

 

De heer Mooijman sluit de vergadering en dankt eenieder voor zijn/haar inbreng.  

 

 

Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de vergadering van 24 januari 2024.  

 

 

 

Jans Bolding,      Trevor Mooijman,  

secretaris      voorzitter 


